

Journal of Canadian Studies

Revue d'études canadiennes

Telephone

416.667.7929

Téléphone

Fax

416.667.7832

Télécopieur

E-mail

jcs@utpress.utoronto.ca

Courrier électronique

Website

www.utpjournals.press/jcs

EDITORS

Andrea A. Davis, York University

RÉDACTRICES EN CHEF

Elaine Coburn, York University

BUSINESS MANAGER

Antonia Pop

DIRECTRICE COMMERCIALE

EDITORIAL BOARD • COMITÉ ÉDITORIAL

Colin M. Coates, Glendon College, York University

Margaret Steffler, Trent University

Gwendolyn Davies, University of New Brunswick

Anne Trépanier, Carleton University

Danielle Fuller, University of Alberta

Donald Wright, University of New Brunswick

Jean-François Lozier, University of Ottawa

Visit the *Journal of Canadian Studies* web site for news, forthcoming reviews, submission guidelines, subscription information and other features.
www.utpjournals.press/jcs

Rendez-vous au site Web de la *Revue d'études canadiennes* pour les dernières nouvelles, des critiques, des directives pour les textes soumis, des renseignements concernant l'abonnement et toute autre information. www.utpjournals.press/jcs

SUBMISSIONS

The editorial board welcomes the submission of manuscripts from 7,500 to 12,000 words in length, including notes and bibliography, in English or French, dealing with some aspect of Canada or Canadian life. The *Journal* seeks manuscripts which are likely, in both subject and approach, to be of general as well as specialized scholarly interest.

All submissions, reviews, and editorial work is done through the online peer review management system. Please visit https://mco4.manuscriptcentral.com/utp_jcs.

Published three times a year by the University of Toronto Press.

SOUSSIONS

Le comité de rédaction s'intéresse aux manuscrits de 7 500 à 12 000 mots (notes et bibliographie incluses), en français ou en anglais, concernant le Canada ou la vie canadienne. On recherche surtout des manuscrits qui soient susceptibles d'intéresser, tant par le sujet que par l'approche, et les spécialistes et le grand public.

Nous vous prions de bien vouloir passer par notre système pour soumettre votre contenu à la *Revue d'études canadiennes*. Allez au https://mco4.manuscriptcentral.com/utp_jcs.

Publiée trois fois par année par University of Toronto Press.

Backcover photo by Just BGRAPHIC, Phillip Saunders, Andre Lopez

© 2024 University of Toronto Press

UTP JOURNALS
UTPJOURNALS.PRESS